

Title (en)

SYSTEM FOR CARRYING OBJECTS ON THE BACK.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM TRAGEN VON GEGENSTÄNDE AUF DEN RÜCKEN.

Title (fr)

SYSTÈME PERMETTANT DE PORTER DES OBJETS SUR LE DOS.

Publication

EP 0624069 A1 19941117 (EN)

Application

EP 93903339 A 19930115

Priority

- NO 920366 A 19920127
- NO 9300014 W 19930115

Abstract (en)

[origin: WO9314669A1] Carrying system for carrying objects on the back comprising a hip belt (14) and a chest strap (1), and therebetween running inclined elastically stiffening straps (2) and/or springs (5) possibly containing stays to sideways stabilize and secure the chest strap in a correct position in relation to the hip belt. The carrying system may preferably be used for carrying backpacks and frame-carriers, and may also be adjusted in height for suiting the individual user. The carrying system may also be used in combination with conventional shoulder straps.

Abstract (fr)

Un système permettant de porter des objets sur le dos comprend une ceinture de hanche (14) et une sangle de poitrine (1), et, entre les deux, des sangles de renfort (2) élastiques inclinées et/ou des ressorts (5) comportant si possible des butées d'arrêt pour stabiliser dans le sens latéral et maintenir la sangle de poitrine dans une position correcte par rapport à la ceinture de hanche. De préférence, ledit système permettra de porter des sacs à dos et des cadres-support, et il peut aussi être réglé en hauteur pour s'adapter à l'utilisateur individuel. Le système peut également être utilisé en combinaison avec des sangles d'épaules classiques.

IPC 1-7

A45F 3/08

IPC 8 full level

A45F 3/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45F 3/04 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9314669A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE DK FR GB LI SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9314669 A1 19930805; AU 3463993 A 19930901; EP 0624069 A1 19941117; NO 175034 B 19940516; NO 175034 C 19940824;
NO 920366 D0 19920127; NO 920366 L 19930728

DOCDB simple family (application)

NO 9300014 W 19930115; AU 3463993 A 19930115; EP 93903339 A 19930115; NO 920366 A 19920127